
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 26. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 6
Forslag til lov om ændring af dagtilbudsloven. (Bedre fordeling i daginstitutioner).

Af børne- og socialministeren (Mai Mercado)

Spørgsmål 8
Vil ministeren i forlængelse af sit svar på spørgsmål 6 bekræfte, at regeringens lovforslag

bygger på fire år gamle data, og at regeringen derfor ikke har et overblik over, hvor man-

ge og hvilke institutioner og enheder af sådanne der vil blive berørt af lovforslagets be-

stemmelse om, at der maksimalt må indskrives 30 % børn fra udsatte boligområder i lø-

bet af et kalenderår? Og vil ministeren oplyse, hvorfor regeringen ikke har indhentet disse

oplysninger hos landets kommuner?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jakob Sølvhøj (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jakob.Solvhoj@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn

formand
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